

Title (en)

Device for fixing a roller blind motor on a side panel equipped with a swivel pin and roller blind assembly equipped with such a device

Title (de)

Vorrichtung zum Befestigen eines Rollladenmotors auf einer Lagerschale, die mit einem Wellenzapfen versehen ist, und Rollladensystem, das mit einer solchen Vorrichtung ausgestattet ist

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un moteur de volet roulant sur une joue équipée d'un tourillon et ensemble volet roulant équipé d'un tel dispositif

Publication

EP 1930537 A1 20080611 (FR)

Application

EP 07117465 A 20070928

Priority

FR 0655170 A 20061129

Abstract (en)

The device (1) has a support element (4) for supporting a head (5) of a motor block positioned around a dowel (3) of a flange (2), where the element and the head form a monoblock assembly. The support element has a reception unit (6) with clips (8) and to receive rangy elements (7) longitudinally sliding in the reception unit, where the elements are positioned against a wall of a roller-blind to prevent rotation of the head of the motor block. An independent claim is also included for a roller-blind assembly equipped with a fixation device.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un dispositif de fixation (1) d'un moteur de volet roulant sur une joue (2) équipée d'un tourillon (3) comportant un élément de support (4) de la tête du bloc moteur (5) positionnable autour du tourillon (3). Ce dispositif de fixation est caractérisé en ce que ledit élément de support (4) comporte des moyens de réception (6) d'au moins deux éléments longilignes (7), lesdits éléments longilignes (7) étant aptes à être positionnés contre une paroi du volet roulant de manière à empêcher la rotation de la tête du bloc moteur.

IPC 8 full level

E06B 9/174 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/174 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] DE 102004057903 B3 20060316 - BECKER ANTRIEBE GMBH [DE]
- [Y] EP 1607568 A1 20051221 - SIMU [FR]
- [A] EP 1106774 A1 20010613 - SIMBAC S P A [IT]

Cited by

EP2357309A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1930537 A1 20080611; FR 2909121 A1 20080530; FR 2909121 B1 20111230

DOCDB simple family (application)

EP 07117465 A 20070928; FR 0655170 A 20061129